
 

Wethouder Slijver op bezoek in Eanjum

Yn ‘e mie  skip
“Wat my positief opfalt is hoefolle enerzjy at der yn it doarp sit. In grut bestjoer, dy’t 
goed wit wat der spilet en dy’t mei goeie ideeën komt hoe’t it noch better kin.”

Nieuwbouw
Bij het maken van een nieuwe dorpsvisie voor Eanjum bleek de realisatie van nieuw-
bouwwoningen één van de grootste wensen. Een werkgroep uit het dorp heeft in 
samenwerking met de gemeente eerst gekeken naar geschikte locaties. Ondertussen 
is er ook een projectontwikkelaar aan de slag gegaan met het maken van een plan voor 
8 nieuwbouwwoningen. Een nadere uitwerking van zijn plan volgt. Dorpsbelang en 
gemeente zijn hierbij aangehaakt.  

Thús Wonen
De herstructurering van de seniorenwoningen aan de Stiemsterwei verloopt  
voorspoedig.

Hearrewei onveilig
Het bestuur vraagt aandacht bij de wethouder voor de inrichting van de Hearrewei.  
Dit is een sluiproute vanaf de Lauwersseewei richting het dorp. De bus rijdt hierlangs. 
Het autoverkeer mag max. 60 km, maar rijdt veel sneller. Dit zorgt voor gevaarlijke 
situaties voor de scholieren die hierlangs moeten fietsen richting Dokkum.  
Wat kan de gemeente hierin betekenen?

Voormalige brandweerkazerne/kleuterschool
Helaas is het plan om op deze locatie zorgwoningen te realiseren niet gelukt.  
Het wordt tijd dat het gebouw gesloopt wordt en dat de vrijgekomen ruimte anders 
ingericht wordt, waardoor het weer netjes lijkt. Het dorp kan hierin meedenken.

Schouwpad
Het bestuur heeft de 
wens om het bestaande 
schouwpad vanuit de 
Terpen door te trekken 
richting de Singel. Dit 
pad is nu alleen te voet 
bereikbaar. Het zou mooi 
zijn als hier een fietspad 
komt. Welke mogelijkhe-
den zijn hiervoor? 

De bezoeken aan de dorpen zijn een onderdeel van de nieuwe aanpak van het huidige college:  
de contactwethouder onderhoudt, samen met de dorpencoördinator, nauw contact met de dorpen en  

wijken binnen onze gemeente. Tijdens dit bezoek komen er allerlei onderwerpen aan de orde.

 


